



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

## Til stede:

Jardar Lie  
Ole Kristian Skomedal  
Aina Berntsen  
Malene Opheim  
Knut Anders Eldhuset

Referatført:

**Hortemo - 20.11.16**

## Forfall:

**Emne / sak: EKSTRAORDINÆRT STYREMØTE**

**Dato: 15.11.2016**

Nr.	Sak	Ansvar
00/16	Godkjenning av referat	Ole Kr.
<b>15.11.16:</b> Ingen referat gjennomgått, da dette er ekstraordinært styremøte og kun fastsatt agenda som skal behandles.		
57/16	Planlegging av Kiwi cup - orienteringssak	Jardarr
<b>15.11.16:</b> Jardarr og Knut orienterer om at hallen er booket, cup info er sendt ut til lagene i Agder via NFF Agder. Det er pr. nå ankommet ca. 15 lag som har meldt seg på. Påmeldingsfrist <b>15 desember</b> . Det er besluttet at G/J født i 2010 kan være med i år(nederste alderstrinn), og at det øverste alderstrinnet da er G/J født 2005.  Info til trenere om obligatorisk deltagelse på overnevnte årsklasser.  Kiwi cup er en viktig inntektskilde for klubben. Her har videre klubben forventninger til at Herre og junior avdelingen bidrar som dommere og sekretariat funksjon(en del av deres dugnad til klubben).  Status totalt; Planlegging av cup er i rute og mannskapet har kontroll på fremdrift.		
59/16	Treningstider gjennom vinteren	Aina
<b>15.11.16</b> Treningstider er atter en gang satt på agendaen, enkelte lag meddeler at de ikke har noen treningstider, mens andre påstås å ha flere i uken...? Styret ved sportslig koordinator ønsker følgelig å avklare dette og tildele både treningstider inne for de minste og treningstider ute for de større lagene.  <i>Vedtak:</i> Aina, som «Sportslig koordinator» kaller inn til trenermøte hvor treningstidene fordeles. En forsøker å gjennomføre trenermøte allerede førstkommende torsdag den 17.11.16 kl. 19.00 på klubbhuset.		
<b>20.11.16</b> Trenermøte er avholdt og lagene/ trenere har fordelt dette greit mellom seg, det oppfattes som god dialog og kommunikasjon for å finne gode løsninger. Ingen e-poster/klager er ankommet i ettertid av møte, trenere har fått e-post med spørsmål om noen er glemt – ingen opplysninger om dette er ankommet styret. Saken avsluttes som løst.		

60/16	Deltagelse i turneringer med differensierte lag, eksempelvis Agdermesterskap	Styret
<p><b>15.11.16</b></p> <p>Styret har på nytt mottatt henvendelser vedrørende deltagelse av kommende Agdermesterskap(NFF Agder som arrangør av cup). Dette ble behandlet under årsmøte 16.02.16, hvor spørsmål knyttet til deltagelse i NM og Agdermesterskapet ble brakt opp under sak 8 og 9. Følgende er anført i referatet;</p> <div style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin: 10px 0;"> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag 8 – Morten Nygård, fremmer forslag om at lag fra G16/J16 klassen kan stille i NM runde dersom disse har kvalifisert seg for dette; <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Forslaget trekkes</li> <li>○ Nytt benkeforslag er å sette temaet opp som sak i trenermøte, med vedtaks berettiget på trenermøte. Forslaget skal behandles i trenermøte på hvorvidt "Sportsplan" skal revideres/suppleres med deltagelse i NM, Agder mesterskap og eliteturnering. Aktører som har stilt benkeforslaget, utfordres til å komme med forslag til kriterier for slik deltagelse og forslag til tekst endringer i sportsplanen.</li> <li>○ Årsmøte – Støtter dette</li> </ul> </li> <li>• Forslag 9 – Morten Nygård, Deltagelse i Agder mesterskap og eliteturneringer; <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Forslaget trekkes</li> <li>○ Nytt benkeforslag er å sette temaet opp som sak i trenermøte, med vedtaks berettiget på hvorvidt SP skal revideres/suppleres med deltagelse i NM, Agder mesterskap og eliteturnering.</li> <li>○ Årsmøte – Støtter dette</li> </ul> </li> </ul> </div> <p>Inneværende styre registrerer at vi beklageligvis ikke har klart å gjennomføre/tilsett at overstående er blitt gjennomført iht. årsmøte referat (det er flere årsaker til dette). Styret ser det derfor som naturlig å måtte ta stilling til, samt å kunne svare ut de konkrete henvendelsene som er ankommet. Knut Anders og Ole Kristian melder seg inhabile i saken, da begge to har døtre på et av lagene som har fremmet spørsmål knyttet til dette. Begge vurderes derav som - ikke stemmeberettiget.</p> <p>Styret oppfatter saken som intrikat og med fare for å kunne «støte/krenke» enkelte uavhengig av konklusjon. Styret har derfor forsøkt å balansere vurderinger og konklusjonen opp mot flere hensyn. Likefult oppfattes det som styret oppgave å «lande» på noen føringer i påvente av oppfølging etter årsmøte.</p> <p>Slik styret vurderer "bredde" begrepet, betyr dette at en i enkelte tilfeller også kan tilrettelegge for en utviklingsarena for spillere som har ambisjoner om spill på et høyere nivå. Her kan virkemidler som hospitering, differensiering, klubbssamarbeid eller det at enkelte spillere(mindretallet) får anledning til å prøve seg i kamp mot spillere på samme eller høyere nivå, være naturlig tiltak.</p> <p>Bygging av lag og kultur skal gjenspeiles gjennom lagenes arbeid, hvor fellesskap og sosialt samvær i hele gruppen vektet tungt. Men gode spillere skal også få sjansen til å prøve seg på høyere nivå enn det de vanligvis tilhører og derav må noe ut av komfort sonen.</p> <p><i>Vedtak:</i> Etter en helhetlig vurdering lander styret på «at det åpnes opp for at lagledere til spiller fra og med fylte 14 år, kan søke styret om deltagelse på differensierte turneringer. Styret vil videre foreta en helhetlig vurdering av innkommende søknader opp mot fotballfaglige argumenter, samt vektning opp mot et helhetlig tilbud til lagets totale gruppe. Ved differensierte turneringer er dette i denne omgang avgrenset til NM og Agdermesterskap. En anser det videre som viktig at trener legger frem en plan for dialog/kommunikasjon opp mot øvrig gruppe og vurdering opp mot ivaretagelse av lag kultur. »</p> <p>Det åpnes derav opp for at lag i Greipstad fotball, kan søke styret om å delta på differensierte turneringer. Styret presiserer imidlertid at dette ikke er en langsiktig løsning, men at dette må gjelde inntil saken er behandlet som årsmøte(overordnet organ) beskriver.</p> <p>Det er videre ønskelig at saken behandles og konklusjon fra behandling suppleres som retningslinjer inn i</p>		

gjeldende sportsplan.

Det er benyttet ulike kilder som beslutningsstøtte før vedtak i saken, heriblant sportsplan og NFF retningslinjer.

Referent; Ole Kr. Skomedal

Neste styremøte; Tirsdag 29.11.16

\*se neste side for avsluttede saker

### Avsluttede/ferdig behandlede saker:

Sak nr.	Sak	Ansvar	Avsluttet
01/16	Konstituering av nytt styre	Styret	17.03.16
02/16	«Unntatt fra offentligheten»	Ole Kr.	16.10.16
03/16	Innbydelse til deltagelse fra lag/foreninger i folketorget 17. mai	Malene	17.03.16
04/16	Søknad om midler fra NIF Flyktningefond	Ole Kr.	17.03.16
05/16	Ultras1916-Greipstad Kick-Off party	Malene	24.03.16
06/16	Registrering av medlemmer elektronisk jfr. medlemsregistrering	Knut	19.03.16
07/16	Kontingent, spilleliste korrektur og oppfølging før sesong 2016	Aina	17.03.16
08/16	Tilsvare for "Deltageravgift for gutte- cupen"	Ole Kr.	19.03.16
09/16	Orientering søknad om dispensasjon etter kulturminneloven § 8.4	Knut	17.03.16
10/16	Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett og intervall)	Ole Kr.	17.03.16
11/16	Egenandel LKB og Nørhalne Cup 2016	Tor- A	22.03.16
12/16	Keeperskolen	Aina	17.03.16
13/16	Taushetsplikt styremedlemmer	Ole Kr.	14.03.16
14/16	«Unntatt fra offentligheten»	Ole Kr.	27.06.16
15/16	Spørsmål om kompensasjon til trener for gutter 02/03	Knut	24.05.16
16/16	Til gode skrevet økonomisk støtte for spillere som ikke deltar i Nørhalne	Knut	23.03.16
17/16	Trener J07, søker om fritak fra egenandel LKB på en av hans spillere	Ole Kr.	08.04.16
18/16	Manglende oppgjør fra Songdalen kalender	Ole Kr.	08.04.16
19/16	Inndeling av kamper og treningstider for sesongen 2016	Aina	04.04.16
20/16	Søppeldunker og vedlikehold av banen	Jardarr	06.04.16
21/16	Dugnad på anlegg	Malene	04.04.16
22/16	Trenermøte/klubbkveld	Aina	04.04.16
23/16	Mulighet for internett/fiber på idrettshuset	Ole Kr.	27.06.16
24/16	Innkjøp av Fairplay skilt/produkter	Ole Kr.	03.05.16
25/16	Fellesdugnad med verv av støttemedlemmer	Jardarr	20.09.16
26/16	Spørsmål om innkjøp av flaggstang	Ole Kr.	27.06.16
27/16	Muligheter for å øke "Grå søppeldunk" på utsiden av klubbhuset	Ole Kr.	27.06.16
28/16	Utstyr(Baller, utstyr, Scantrade web side shop, etc)	Jardarr	04.05.16
29/16	Lettere tilgang på dokumenter og info ut til trenere	Knut	04.05.16
30/16	Oppfølging av tidligere vedtak om foreldrerepresentasjon inn i ulike utvalg	Ole Kr.	27.06.16
31/16	Kontrakt/godtgjørelse trener/e senior A	Ole Kr.	27.06.16
32/16	Status kunstgressbane 2	Ole Kr.	04.05.16
33/16	Garderobe; antall og fasiliteter	Jardarr	04.05.16
34/16	Innkommende e-post fra Stian Gill "En tankevekker i hverdagen"	Ole Kr.	27.06.16
35/16	Handle/rekvisisjonsrett(hvem og hvordan) på vegne av GIL Fotball	Ole Kr.	20.09.16
36/16	Status økonomi, ved økonomiansvarlig	Tor -A	24.05.16
37/16	Opprettelse av dialog med SU – møte	Jardarr	24.05.16
38/16	Morten Walle og krav om nett på bane parallelt med travbane	Ole Kr.	24.05.16
39/16	E-post med spørsmål om dekning av turnering utenfor Agder	Ole Kr.	24.05.16
40/16	Oppfølgingsaker etter forrige referat, uløste oppgaver	Ole Kr.	28.06.16
41/16	Overgang av spillere og betaling	Knut	24.05.16
42/16	Spø. Om klubben kan dekke avgift for enkelte spillere i lagsturnering	Knut	24.05.16

43/16	Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro(innspill fra rep. hovedstyre – Våg modellen?)	Knut	18.10.16
44/16	Oppfølging etter referat av 24.05.16 (rest oppgaver/status)	Ole Kr.	27.06.16
45/16	Sak fra Steffen Nilsen(sende utrangerte Gil drakter til Haydom)	Ole Kr.	27.06.16
46/16	Hva gjøres med gjenglemt tøy? («Gjenglemt tøy» kasse)	Ole Kr.	27.06.16
47/16	Overgang av spillere fra Greipstad fotball	Styret	20.09.16
48/16	Oppfølgings saker etter trenermøte 17.08.16	Aina	20.09.16
49/16	Gjenglemt tøy kasse er full, info og overlevering	Ole Kr.	20.19.16
50/16	Nytt trenermøte, med hovedvekt på planlegging av kommende sesong	Aina	17.10.16
51/16	Innkommende forslag fra Håvard Rygg om avslutning med ”fotballgalla”	Ole Kr.	19.10.16
52/16	Ny økonomiansvarlig, Tor – Arne må avslutte sitt frivillige arbeid grunnet jobbsituasjon	Ole Kr.	20.09.16
53/16	Dugnad på bygg og anlegg	Malene	18.10.16
54/16	Oppstart av registrering på elektronisk medlemsregister	Knut	20.09.16
55/16	Sportslig utvalg i Greipstad fotball	Ole Kr.	20.09.16
56/16	Revidering av årshjul - orienteringssak	Ole Kr.	20.09.16
57/16	Planlegging av Kiwi cup - orienteringssak	Jardarr	20.09.16
58/16	Valgkomité	Ole Kr.	20.09.16
59/16	Treningstider gjennom vinteren	Aina	15.11.16
60/16	Deltagelse i turneringer med differensierte lag, eksempelvis Agdermesterskap	Styret	15.11.16